
 

  

       

                         

 

 
 
            REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
          MJESNI ODBOR  ZAMET 
       VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/33 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-2 
Rijeka,  15. veljače 2022. 

                           
ZAPISNIK 

SA 29. SJEDNICE VMO 
 
 

29. sjednica VMO Zamet, održana je u utorak 15. veljače 2022. godine  s početkom u 18,00 sati u 
prostorijama MO Zamet, Trg riječkih olimpijaca 3, Rijeka.     
 
Nazočni: 

- Ivica Pretnjača, predsjednik VMO 
      - Vojmir Turak, zamjenik predsjednika VMO 
      - Srđan Srdoč, član VMO 
      - Željko Dugić, član VMO 

- Milorad Sumrak, član VMO 
      - Nikica Lenac, član VMO  

- Dražen Kalanj,referent za mjesnu samoupravu, tajnik VMO 
 

Sjednici nisu bili nazočni:  
      - Alenka Srdoč, članica VMO 
 
Sjednicu je otvorio Predsjednik Vijeća Ivica Prtenjača i pozdravio nazočne te utvrdio da je na 
sjednici nazočan potreban broj članova vijeća te da vijeće može nastaviti s radom.  
 
Usvajanje Zapisnika sa 28. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Zamet od 28. prosinca 2021.godine 

-Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Potom je Predsjednik vijeća predložio dnevni red za današnju sjednicu koji glasi:   
  
                       DNEVNI RED: 
 

1. Izviješće o radu za 2021.godinu 

2. Program Pust va Zamete 

3. Komunalna problematika 

4. Razno 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
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AD 1 
 
Izvješće o radu VMO Zamet za 2021. godinu podnio je predsjednik VMO Ivica Prtenjača. U uvodu 
je istakao da je Izvješće sastavljeno na temelju realiziranih aktivnosti vijeća, prema vrstama 
programa uz financijsko izvješće. Programske aktivnosti vijeća djelomično su realizirane zbog 
nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane epidemijom COVID -19, preporukama HZZJZ-a i 
Stožera civilne zaštite s kojima je ograničen broj osoba koje istovremeno mogu boraviti u 
otvorenim i zatvorenim prostorima dok su odlukama Stožera civilne zaštite neke aktivnosti potpuno 
i obustavljene. Iz navedenog razloga Vijeće Mjesnog odbora Zamet izradilo je i rebalans 
financijskog plana za 2021. godinu (30. rujna). 
Obrazložen je prikaz prijava oštećenja komune infrastrukture i pregled prijava i otklanjanja 
komunalnog nereda u 2021. godini, te prilaz korisnika prostorija mjesne samouprave.  
Rasprave nije bilo, pa je jednoglasno donesen: 
 
ZAKLJUČAK: 
Prihvaća se Izvješće o radu Vijeća MO Zamet za 2021.godinu sa pripadajućim financijskim 
izvješćem (pregled prihoda i rashoda). 
 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća u vezi sa programskom aktivnosti Pust va Zamete napominje kako su i dalje u 
tijeku mjere donijete od strane Stožera civilne zaštite usmjerene ka sprečavanju širenja epidemije 
COVID -19, te da je stoga provođenje navedene aktivnosti upitno s obzirom da je ista planirana 
kao okupljanje većeg broja građana na dočeku Zametskih zvončara i maškara. 
 
Rasprave nije bilo, pa je jednoglasno donesen: 
 
ZAKLJUČAK 
Vijeće MO Zamet sagledavajući trenutnu zdravstvenu situaciju te u cilju doprinosa 
prevenciji  daljnjeg širenja „korona virusa“ (SARS-COV-2) odustaje od realizacije 
programske aktivnosti Pust va Zamete planirane za 2022.godinu. 
 
 
AD 3 
 
3.1. 
Predsjednik Vijeća upoznao je Vijeće sa sastankom koji je održan 9.2. u Atletskoj dvorani na 
Kantridi u vezi sa prijedlogom novog načina rasporeda sredstava od komunalne naknade za male 
komunalne akcije počev od 2023.godine. Na sastanku su osim predstavnika mjesnih odbora bili i 
Gradonačelnik te pročelnici nadležnih gradskih odjela i komunalnih društava. Svrha novog 
prijedloga rasporeda sredstava koji se uprihoduju od komunalne naknade jeste da se 60% 
sredstava rasporedi za nove komunalne zahvate o čemu bi Vijeće MO odlučivalo kao i do sada a 
40% sredstava za održavanje javnih površina, prometne infrastrukture i javne rasvjete gdje bi 
vijeće imalo konzultativnu ulogu. 
Rasprave nije bilo, pa je jednoglasno donesen: 
ZAKLJUČAK:  
Vijeće Mjesnog odbora Zamet prihvatilo je predloženi raspored sredstava za male 
komunalne akcije koji bi se primjenjivao od 2023.godine iako se time smanjuju sredstva s 
kojima je MO Zamet inače raspolagao za navedenu svrhu. Također Vijeće izražava nadu da 
će se sa povećanjem sredstava za održavanje komunalne infrastrukture od navedene 
godine unaprijediti već postojeća izgrađena infrastruktura te održavanje javnih površina 
kako bi iste površine bile u primjerenom stanju i na raspolaganju našim sugrađanima. 
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3.2 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa sastankom koji je održan 14.02. u prostorijama Vijeća MO Zamet 
sa ravnateljicom OŠ Zamet na temu „Režim prometa i parkiranja vozila oko OŠ Zamet“. Pri tome je 
usuglašeno kako je potrebno da se prostori koji okružuju Osnovnu školu Zamet učine sigurnijim za 
polaznike škole, te je stoga potrebno poduzeti mjere radi postizanja optimalnog rješenja 
navedenog pitanja i to na način da će OŠ Zamet inicirati i poduzeti aktivnosti na nabavi i postavi 
rampe za zaprečavanje pristupa vozila kod istočnog prilaza školi dok će Vijeće MO Zamet po 
održanoj sjednici vijeća u veljači mjesecu 2022.godine nadležnim tijelima Grada Rijeke uputiti 
zahtjev za uređenjem zelene površine i prilaznog puta sa sjeverne strane Osnovne škole Zamet 
(od Ulice I.Ćikovića Belog prema Bože Vidasa) na način da se postave parkovni rubnjaci 
primjerene visine kako bi onemogućili parkiranje vozila na zelenim površinama navedenog 
prostora. 
Rasprave nije bilo, pa je jednoglasno donesen: 
ZAKLJUČAK 
Vijeće Mjesnog odbora Zamet izražava podršku svim nastojanjima i aktivnostima da se 
prostori koji okružuju Osnovnu školu Zamet učine sigurnijim za polaznike škole, te će 
nakon što OŠ Zamet inicira rješavanje navedene problematike pred nadležnim tijelima javne 
uprave predložiti uređenje zelene površine i prilaznog puta sa sjeverne strane Osnovne 
škole Zamet (od Ulice I.Ćikovića Belog prema Bože Vidasa) na način da se postave parkovni 
rubnjaci primjerene visine kako bi onemogućili parkiranje vozila na zelenim površinama 
navedenog prostora. 
 
3.3. 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa prijedlogom prometovanja linije 2A koji je pristigao od strane KD 
Autotrolej d.o.o. te napominje kako je potrebno na isti dati očitovanje. Prijedlogom se povećava 
broj polazaka preko radnog dijela tjedna i uvode linije subotom s time da se dio linija odnosi na 
prometovanje do Delte a dio do Ulice Rikarda Benčića radi presjedanja na linije 6 i 2. 
Vijeće MO Zamet donosi: 
ZAKLJUČAK 
Vijeće Mjesnog odbora Zamet izražava pozitivno mišljenje na prijedlog KD Autotrolej d.o.o. 
od 26.01.2022. u vezi novog načina prometovanja linije 2A te ga i prihvaća. 
 
3.4. 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa odgovorom zaprimljenog od strane OGU za urbanizam u vezi sa 
uređenjem Zametske pećine iz kojeg je vidljivo kako će zbog neuspješnog provođenja natječaja za 
uređenje podzemnog dijela biti potrebno, sa JU Priroda, revidirati daljnji tijek uređenja i upravljanja 
sa navedenom znamenitosti. 
Vijeće MO Zamet donosi: 
ZAKLJUČAK 
Vijeće MO Zamet izražava razočarenje i žaljenje sa trenutnim razvojem situacije u vezi 
uređenja Zametske pećine te smatra kako bi bilo potrebno podrobnije razjasniti postojeću 
situaciju te daljnje planirane aktivnosti s kojima se, po mišljenju Vijeća, nikako ne smije 
zastati. 
Stoga će se pozivati OGU za urbanizam na zajednički sastanak u prostorijama MO Zamet, 
tijekom radnog dijela tjedna u poslije podnevnim satima radi podrobnijeg izviještavanja o 
razlozima dosadašnjeg tijeka postupka uređenja Zametske pećine kao i o aktivnostima koje 
se planiraju u buduće poduzeti. 
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3.5. 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa obavijesti Rijeka plus d.o.o. temeljem koje je ostalo na 
raspolaganju sredstava za realizaciju prioriteta na području MO Zamet u iznosu od 30.325,58 kuna 
s kojim sredstvima ujedno i predlažu sanaciju asfalta kolnika ili nogostupa. 
Vijeće MO Zamet donosi: 
ZAKLJUČAK 
Vijeće MO Zamet prihvaća predloženu sanaciju kolnika na području MO Zamet za iznos od 
30.325,58 kn sa PDV-om te predlaže da to bude sanacija dijela kolnika u Ulici Braće Fućak 
kod kbr. 25 prema pružnom prijelazu. 
 
3.6. 
Predsjednik upoznaje Vijeće sa zahtjevom gđe. Dragoslavić u vezi postave zaštitne ograde uz 
kuću na križanju cesta V.M.Lenca i Antona Draženovića kao i sa prijedlogom postave usporivača 
prometa u Ulici Braće Baćić od strane gđe. Germovšek. 
Potom upoznaje Vijeće sa kako su obilaskom terena poslane prijave radi komunalnih oštećenja i 
nereda kako slijedi 
-krupni i biljni otpad: Ivana Ćikovića Belog 8b, Mirka Jengića 2a južno, Avelina Turka 5, Ivana 
Lenca 28 
-oštećen prometni znak: Bože Vidasa 7, Bože Vidasa 16 
-oštećeni spremnici za otpad: Bože Vidasa 12, B.Baćić 1, Ivana Zavidića 46, Ante Pilepića 9 
 
Vijeće MO Zamet donosi: 
ZAKLJUČAK 
Vijeće MO Zamet prihvaća informacije po ovoj točci dnevnog reda. 
 
 
AD 4 
 
Predsjednik Vijeća upoznao je Vijeće sa zamolbom KUD Zametski koren za potporu prijedloga radi 
dodjele priznanja Zlatne plakete „Grb Grada Rijeke“ za 2022.godinu. 
 
Vijeće MO Zamet donosi: 
ZAKLJUČAK 
Vijeće MO Zamet suglasno je s potporom KUD ZAMETSKI KOREN radi dodjele priznanja 
Zlatne plakete „Grb Grada Rijeke“ za 2022.godinu. 
 
 
Sjednica je završila u  20,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
 
 
 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu Predsjednik VMO Zamet: 
Dražen Kalanj                                                                                      Ivica Prtenjača 
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